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POWER UP YOUR
GAMESIR DEVICE

We hope this manual answering any questions you may have had. 
If you have any further questions, please contact us:

GameSir Facebook: https://www.facebook.com/myGamesir

Twitter: https://twitter.com/mygamesir

Customer Service: cs@gamesir.hk

PACKAGE CONTENTS
GameSir T6 Bluetooth Controller
Micro-USB charging cable
User Manual

SYSTEM REQUIREMENT
iOS 11.0 (or higher)

REGISTRATION
Register your GameSir ID online at https://gamesir.hk/ to get real-time information 
on your product's warranty status and a series of exclusive benefits from GameSir.

YOUR BENEFITS

* 12-month replacement of the same model from the date you received it.
* Contact us for free online technical support
Website: https://gamesir.hk
E-mail: cs@gamesir.hk
Hotline: +1-888-937-1733 (USA & Canada)
Service Hours: Sat.-Sun. 9:00 AM-6:00 PM PST

Mon.-Wed. 6:00 AM-6:00 PM PST
Thur.-Fri. 6:00 AM-3:00 PM PST

https://gamesir.hk/



CONNECT GAMESIR T6 TO THE iPHONE
Step 1

DEVICE LAYOUT

Joystick A Button B Button

LED Indicator Light LT Button LB Button

Power Button Micro-USB Micro-USB charging cable

Step 2

Connect GameSir T6 to the iPhone via Bluetooth

Scan the QRB below , then download and install Geekgamer from App Store.

Press and hold the button B of the controller and switch it on at the same time, 
the indicator light will flash in blue；turn on Bluetooth in the iPhone, then search 
and pair with GameSir-T6. If the connection indicator light stays blue, the pairing 
is completed.

Step 3

Add and edit game settings

a. Open Geekgamer, select <Add Game>, then select the corresponding game 
configuration, add and enter<Editor config> .

b. Add the background image of button mapping, then adjust the button mapping 
in the background.

c. Press and hold the blank area to add a virtual button. After the addition is 
successful, a circular icon with <?> pops up, then you can drag it and adjust 
its position . Press the button of the controller that needs to trigger the virtual 
button, then the <?> will become the corresponding button. After the setting 
is completed, save and close. You can start the game now.

d. Double click the virtual button to enter the <Key property setting>, you can 
adjust the Basic mode, MOBA custom and Macro define.



FORCED CLEAR PAIRING 
a. Forced clear the combination button: in the switch-on state, press and hold 

button A +B+ LT for 3 seconds at the same time, the blue light flashes quickly.
b. Enter the forced pairing mode : forcibly disconnect the currently connected 

device, close the gamepad, then press the corresponding mode combination 
button to power on, wait for other devices to connect.

JOYSTICK CORRECTION 
In the power-on state, press button A+LB for 3 seconds at the same time to 
enter the joystick correction mode. Then the indicator light stays purple. 
Rotate the joystick to the outermost edge for 3-5 turns and then release it, 
waiting for 1- 2 seconds. If the correction is successful, the purple light flashes 
slowly at this time, then press button A to exit the correction mode. The indicator 
light returns to the same state as before the joystick is corrected.

CHARGING 
When charging in the power-on state, the indicator light flashes in red + current 
status light. 
When the battery is full, the indicator light stays red + current status light.
When charging in the power-off state, the indicator light flashes in red, and when 
the battery is full, the indicator stays red.
When the power is below the battery low voltage alarm , the indicator light flashes 
in red quickly.
Charging time : 2 - 2.5 Hours.

AUTOMATIC POWER-OFF 
The controller is in the connected state, and if without any operation over 5 
minutes it will power off automatically.
The controller is not connected over 2 minutes when it is power-on, and it will 
automatically power off.
When the power is below the battery low voltage alarm , the controller will 
automatically power off.

AUTOMATIC SLEEP 
The controller is in the connected state, if there is no operation for over 5 
minutes, it will automatically sleep. In the automatic sleep, press any button of 
A, B, LT, LB to wake up.



简体中文

包装内容
盖世小鸡T6手游单手手柄
Micro-USB 充电数据线
使用说明书
合格证

系统要求
苹果（iOS11以上）

设备布局

摇杆

A按键

B按键

LED指示灯

LT按键

LB按键

开关键

Micro-USB接口

数据线



第一步 扫描下方二维码 前往APP STORE下载并安装“智游精灵”。

第二步 蓝牙连接手柄

长按手柄上的“B”键不放，再将手柄上的拨动开关拨动到ON一侧，连接指示灯蓝
灯闪烁打开手机蓝牙，搜索到 GameSir-T6游戏手柄，点击并配对，配对成功后
蓝灯常亮。

第三步 添加与编辑游戏配置，进入游戏

a. 打开“智游精灵”，选择“添加游戏”，找到对应的游戏配置，添加并进入编辑配
置界面。

b. 添加游戏键位设置背景图，即可在截图上调整键位。
c. 长按空白处添加虚拟按钮，添加成功后出现带有“？”的圆形图标，可以拖动调

整位置，按下手柄上需要触发该虚拟按钮的按键，设置完成后，点击关闭并保
存配置。即可启动游戏。

d. 双击虚拟按钮，进入“按键属性设置”，可调整按键模式，连发速率及宏定义等。

a. 强制清空组合键：在开机状态下，同时长按“A+B+LT”3秒，此时蓝灯快闪。
b. 进入强制配对模式(即强制断开当前已连接设备，关闭手柄，按对应模式组合

键开机，等待其他设备连接)。

连接方法

强制清空配对记录

在开机状态下，同时按压“A+LB”3秒，进入摇杆校正模式，此时紫灯常亮。转动
摇杆至最大外边3~5圈后松开，等待1至2秒，若校正成功，此时紫灯慢闪，再按
A键退出校正模式。指示灯恢复至摇杆校正前状态。

摇杆校正

开机状态充电时，指示灯为红灯闪烁+当前状态灯，充满后，指示灯为红灯常
亮+当前状态灯。
关机状态充电时，指示灯为红灯闪烁，充满后红灯常亮 。
当可用电量低于低电警报电压时，指示灯红灯快闪。
充电时长2至2.5小时。

手柄在已连接状态，若无操作超过5分钟，自动关机。
手柄在开机状态下2分钟无连接，自动关机。
当可用电量低于电池保护电压时，手柄自动关机。

电池充电

自动关机

手柄在已连接状态，若无操作超过5分钟，自动休眠，自动休眠后按A,B,LT,LB其
中任意一键唤醒。

自动待机



NOTICE Please read this Precautions carefully.

CONTAINS SMALL PARTS. Keep out of reach of children under the age of 3. 
Seek immediate medical attention if swallowed or inhaled.
DO NOT use the product near fire.
DO NOT expose to direct sunlight or high temperatures.
DO NOT leave the product in a humid or dusty environment.
DO NOT impact the product or cause it to fall due to strong impact.
DO NOT touch USB port directly or it might cause malfunctions.
DO NOT strongly bend or pull cable parts.
Use a soft, dry cloth while cleaning.
DO NOT use chemicals such as gasoline or thinner.
DO NOT disassemble, repair or modify.
DO NOT use for purposes other than its original purpose. We are NOT 
responsible for accidents or damage when used for non-original purposes.
DO NOT look directly at the optical light. It might damage your eyes.
If you have any quality concerns or suggestions, please contact GameSir or 
your local distributor.

注意事项

1. 若商品有质量问题，请首先联系我们的客服进行登记。

联系方式:

QQ：800082537

电话：400-8828035（时间：9：00-18：00）

官网：www.xiaoji.com

出品：广州小鸡快跑网络科技有限公司

地址：广州市天河区建业路华翠街68号301A-1

2. 如需退、换商品，请确保商品完好无损（包括商品外包装、附赠品、说明书、

售后卡、标签等），不影响二次销售。

3. 如要保修商品，请务必完整填写用户姓名、联系电话、联系地址，正确填选售

后要求与详细说明售后原因，将售后卡随货寄回（如不完整填写保修卡信息，

恕无法提供任何的售后服务。)



保修卡
(售后政策：非人为损坏，3个月包换、1年保修）

用户姓名

联系电话

联系地址

售后要求

售后原因

订单编号

（注：非小鸡官网途径购买的产品，售后问题请直接与购买商家联系）

退 换 保修


